


• Řazeno dle abecedy – název oddílu

• Tato prezentace je zveřejněna na webu ČF v sekci Soutěžní 

dokumenty – Regionální soutěže VYaJC nebo pod LK

• Zápis z tohoto jednání bude veřejný – zadání RVV a jeho 

odborným komisím

https://www.ceskyflorbal.cz/data/document/20241119/175810_6e45_Prezentace-schuzka-2024-11-19.pdf


Zaslal: Vít Strouhal

Způsob: registrace

• Souteže mládeže se hrají až do května. Překvapení, že oproti předchozím 

sezónám dlouho.

• Stejný systém souteže mladších žáků jako je u starších (dvouvíkendové 

koše).



Zaslal: Jiří Holický

Způsob: email

• Mladší žáci 5+1 – pozdní začátek soutěže až v půlce října a konec v polovině 

května, pouze 1 turnaj měsíčně.

• Starší žáci + Dorostenci – podzim se hraje á 14 dní, po Novém roce pak cca 

jednou za měsíc a končí se až v květnu.

• Dále padnul dotaz, proč jsme jediný sport (nevím, nemám ověřeno), kde 

nesmí 16 letý hráč nastoupit v mužích?



Zaslal: Jiří Holický

Způsob: email

• Košové soutěže – dělá mi problém, když už v červenci vím, že bych 

chtěl turnaj o týden posunout z důvodu kapacity v hale, ale 20 týmů mi 

souhlas nikdy nedá, protože „je to až za půl roku a nevíme jaký bude 

los u jiných soutěží“. Pak to měním pár týdnů předem a týmy brblají.

• FIS – u dětských turnajů, kde mám třeba 10 zápasů je to hodně 

nepřehledné a nekomfortní při potvrzování zápisů, kdy se třeba na 

mobilu přehlédnu a některý opomenu. Označení, které již mám hotové 

a které ještě ne, by se hodilo (takové ty zelené checkboxy).



Zaslal: Tomáš Mrázek

Způsob: email

• Turnaj stržů v Okříškách – Nejvýraznějším nedostatkem bylo malé hřiště, 

které svou velikostí nevyhovuje pro hru 5+1. Podle jeho názoru je hřiště 

vhodné maximálně pro 3+1 nebo 4+1, případně pro mladší žáky. Výběhové 

plochy zcela chyběly, což vedlo k nešťastným situacím.

• Aplikace a web pro Ligu Vysočiny starších žáků vykazují zásadní nedostatky. 

V aplikaci chybí klíčové údaje, jako jsou kvalifikační body, tabulky jsou často 

neaktuální nebo zmatečné. Budou systémy na košový systém pořádně 

upraveny letos? (příští rok, ...)



Zaslal: Martin Ležák

Způsob: email, registrace

• Jako klub bychom přivítali, kdyby v rámci ještě většího rozvoje bylo akcí KCTM více. Neříkáme 

soustředění, protože ty jsou časově i finančně velmi náročná. Ale napadlo nás, že by se vybrané hráči a 

hráčky mohli sjíždět na trénincích jednou měsíčně. A v tomto ohledu zapojit ochotné kluby, které by se 

určitě našly. Trénink by proběhl jednou měsíčně v místě a čase tréninku daného klubu. Trénink by buď 

vedli trenéři KCTM nebo by zaslali trenérům do klubu, kde by trénink právě probíhal, notičky s cvičeními 

či se zaměřením tréninku. Talentovaní by se nám tak sjížděli častěji a rostla by kvalita jejich společné 

přípravy. Zároveň by kluby mohly této akce využívat, na trénink by se mohli dorazit podívat ostatní 

členové klubu, rodiče, ale i trenéři z jiných kategorií. Z vlastní zkušenosti vím, že kempů KCTM se 

zúčastňuje malé množství jiných trenérů, protože se jim nechce cestovat do Třebíče. Podobnou akci by 

zajisté přivítali a mohli by načerpat inspiraci. V rámci tohoto nastavení nevidím i žádné složité 

organizační zádrhele, z vaší strany nebo ze strany trenérů by šel email, že daný měsíc se trénink 

uskuteční tehdy tam a bylo by na rozhodnutí hráčů / hráček této nabídky využít. Velmi efektivně bychom 

využili dlouhý čas na přípravu.



• SOUTĚŽ MLADŠÍCH ŽÁKŮ 5+1

o Bylo by obohacením ligy mladších žáků 5+1, kdyby se do ní přihlásilo více družstev. Kvůli 

5 startujícím družstvům v uplynulé sezóně se často opakovaly utkání se stejnými soupeři 

(pozn. s každým družstvem byly sehrány v sezóně 5 zápasů, celkem děti odehrály 20 

utkání), což kvůli zápasovému vytížení hráčů nešlo jinak udělat. Ovšem pokud by zejména 

členskou základnou velké oddíly zvážily účast v této soutěži, bylo by to obohacení. Rádi 

bychom za náš oddíl sehráli utkání s širším spektrem soupeřů.

o Další věc je, že liga se hraje 5+1, ale tréninkový proces stejně dosti často probíhá na 

malém prostoru (cvičení 1v1, 2v2, 2v1, 3v2, 3v3). Děti, které hrají ligu 5+1 tedy tím pádem 

o hru 3+1 nepřijdou, protože své hráčské dovednosti stejně zlepšují na tréninku na malém 

hřišti. V našem případě jsme na velkém hřišti hráli v době tréninku v řádech jednotek 

případů za celou sezónu.

o Chtěl bych proto poprosit  zejména velké či středně velké oddíly, aby zvážily účast v této 

lize.



• VÍCE ZÁPASŮ A TURNAJŮ V MLADŠÍCH ŽÁCÍCH

o Za klub se přimlouváme, aby v kategorii mladších žáků bylo více soutěžních zápasů. 
Prostě aby děti více hrály. Pokud použiji řeč čísel, první turnaj byl odehrán 8.10.,poslední 
pak 21.4. V rámci těchto 29 víkendů od 8.10. do 21.4. pak mladší žáci odehráli 10 turnajů 
(na každém pak vždy 2 utkání).Jeden turnaj se hrál plus minus jednou za tři týdny. Za klub 
bychom si přáli, aby zápasové vytížení v této věkové kategorii bylo větší. Ideální by dle 
našeho názoru byly utkání / turnaje jednou za dva týdny.

• PROLÍNÁNÍ SOUTĚŽÍ VYSOČINY A JIŽNÍCH ČECH

o Někteří naši trenéři by přivítali větší zápasové prolínání družstev z jižních Čech a 
Vysočiny. Zároveň jsme si vědomi jisté vetší dojezdové vzdálenosti, kdyby se měly setkat 
družstva z obou krajů. Proto pravidelné prolínání není moc reálné, ale za náš oddíl 
dáváme ke zvážení, zda-li zejména u elévů či mladších žáků neudělat jednou za půl 
sezóny / za jednu sezónu jeden / dva "prolínací" turnaje. Jednou či dvakrát do roka by 
oddíly vzdálenější cestu byly ochotné akceptovat. Třeba ve formě finálních turnajů pro 
kategorie elévy a mladší žáky (viz níže).



• FINÁLNÍ TURNAJE ELÉVŮ A MLADŠÍCH ŽÁKŮ

o Až do kategorie starších žáků se nehraje na výsledky a výsledky nejsou 

oficiálně započítávány (je to dobře, s touto cestou souhlasím !). Za trenéry 

elévů a mladších žáků bychom však byli rádi, kdyby se na konci roku 

sehráli nějaké finální turnaje, třeba i prolínací s jižními Čechami. Na těchto 

turnajích by děti dostaly za snažení v celé sezoně medaile či nějaké 

drobnosti. Zároveň by se oddíly na turnaji potkaly s týmy, se kterými v celé 

sezóně nehrály.



• KOŠOVÝ SYSTÉM ELÉVŮ

o Za klub SK JUVENIS dáváme ke zvážení, zda-li u kategorie elévů 

nezavést košový systém, tak aby spolu co nejvíce zápasů odehrály týmy, 

které plus minus patří do podobné výkonnostní kategorie. V tomto systému 

by byla větší pravděpodobnost vyrovnaných zápasů. Jako trenér dobře 

vím, že děti daleko více baví zápasy vyrovnané, než které vyhrají / prohrají 

rozdílem mnoha branek.



• ZÁPASY MINIPŘÍPRAVKY

o V klubu již několik sezon máme kategorii minipřípravky. Dáváme ke 

zvážení, jestli nespojit oddíly, které minipřípravky mají také a v rámci 

sezony odehrát pár turnajů. Rozhodně bychom nechtěli žádnou oficiální 

ligu, ale za sezónu udělat dva tři otevřené turnaje pro tuto kategorii. Jako 

oddíl se zároveň nabízíme, že bychom jeden turnaj pro tyto nejmenší mohli 

pořádat. 

• SOUTĚŽ MUŽŮ HRANÁ V SYSTÉMU 4+1

o Pro rozvoj mužských soutěžích v menších oddílech nebo oddílech s 

menšími rozměry palubovky. Zároveň by tato soutěž mohla sloužit jako 

rozvojová.



Zaslal: Dan Hurta

Způsob: registrace

• Bodování u elévů – přijde nám to jako nesmysl psát stav 0:0, ať je jako u 

všech dalších soutěží a zapisuje se.



Zaslal: Andrea Doležalová

Způsob: registrace

• Psaní výsledků u mládežnických kategorií-proč se nemůže psát. Zatím 

proběhlo pár turnajů, ale o to více tam děti ty výsledky řeší.

Zaslal: Ondřej Mareš

Způsob: registrace

• Nevím proč se nepíšou góly. Proč všechno dětem berete. Pak už to není liga, 

ale přáteláky. Radši bych hlídal rozhodčí, aby pískali stejně a tak jak se má.



Zaslal: Jan Šmarda

Způsob: registrace

• Více turnajů u ml. žáků, případně 3+1 a 5+1 nastavit tak, aby se hrálo v jiné 

víkendy a asi i regionální Liga by měla mít větší frekvenci vytížení.



Zaslal: Jan Koten

Způsob: email

• Střídaní stran o přestávkách – je nějaký přehled v kolika cca % se děje?

• Oficiální dresy rozhodčích – kolik % rozhodčích má šedofialový dres 

oficiálního dodavatele.

• Oddíl florbalu Spartak Pelhřimov ve své žádosti ze září upozorňuje na 

problém nedodržování minimálního odehraného čistého času na turnajích 

kategorií přípravek (Liga Vysočiny 5VP1) a elévů (Liga Vysočiny 5VE1), jak je 

uvedeno v závazném dokumentu „Pokyn k řízení regionálních soutěží 

2024/2025“. 



• Srovnatelnost podmínek: Oddíl požaduje stejné podmínky jako v ostatních 

regionech Českého florbalu, přičemž poukazuje na to, že platí stejné 

startovné a další poplatky jako oddíly v regionech, které pravidlo minimálního 

času dodržují.

• Sportovní přínos: Zvýšení minimálního času považuje oddíl za klíčové z 

hlediska sportovního rozvoje hráčů – více času na hřišti znamená více 

zkušeností a zapojení většího počtu hráčů, což podporuje růst počtu členů v 

oddílu i regionu.

• Vyvážení náročnosti: Dlouhé cestování na turnaje s nízkým herním vytížením 

považuje oddíl za nevyvážené vůči času strávenému na cestě.

• Oddíl požaduje úpravu soutěžních rozpisů a navrhuje následující změny:



o Liga Vysočiny přípravek (5VP1)

▪ Stávající stav: Hrací čas 2x8 minut superhrubého času na utkání, což 

odpovídá 12 minutám čistého času. Na turnaji se hrají 3 utkání, což činí 

celkem 36 minut čistého času. Požadované minimum je 40 minut 

čistého času.

▪ Návrh: Zvýšit počet utkání na turnaji na 4, aby bylo dosaženo 

požadovaného minima.





o Liga Vysočiny elévů (5VE1)

▪ Stávající stav: Hrací čas 1x15 minut superhrubého času na utkání, což 

odpovídá 10 minutám a 45 sekundám čistého času. Na turnaji se hrají 

4 utkání, což činí celkem přibližně 43 minut čistého času. Požadované 

minimum je 50 minut čistého času.

▪ Návrh: Zvýšit počet utkání na turnaji na 5–6, aby bylo dosaženo 

požadovaného minima.
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